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Motie over flexwoningen aangenomen 
tijdens raadsvergadering van 25 oktober 
Het is gelukt!  
Op 25 oktober is de motie over flexwoningen tijdens de 
behandeling van de aanvulling op de Woonvisie aangenomen. 
Naast de mede-indieners VVD en Progressief Westerveld, 
hebben ook de andere vier fracties ingestemd met deze motie. De 
motie roept het college op om snel met mogelijke locaties aan de 
slag te gaan en minimaal 50 flexwoningen binnen een jaar te 
realiseren, vooral voor starters en statushouders. De flex-wonin-
gen moeten bij voorkeur bij de 4 grote kernen worden gebouwd.  
Lees er hier meer over 

Inbreng van Ramona 
Rösener Manz over de 
begroting 2023 van 
Westerveld 
Ramona bracht tijdens de 
raadsvergadering van 8 november 
2022 de opvatting van PvdA 
Westerveld naar voren over de 
begroting 2023 van de gemeente 
Westerveld. Zij roerde verschillende 
punten aan die wat de fractie betreft 
extra aandacht behoeven.  

Lees hier de volledige inbreng in eerste termijn van Ramona 

Fractie zag graag meer woningen terug op 
’t Olde Schoelplein in Diever  
De fractie vindt dat er méér woningen gebouwd moeten worden 
dan de zes die in het plan ’t Olde Schoelplein in Diever zijn 
opgenomen. De fractie heeft daarom tegen het plan gestemd, 
maar een raadsmeerderheid stemde vóór het plan.  
Lees er hier meer over
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ledenvergadering van 
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Een impressie van de leden-
vergadering is op de 
achterzijde te lezen.  
 
Een uitgebreider verslag zal in 
de loop van de komende 
weken worden toegezonden. 

…………………………………………

Bezorging van de 
‘Westervelder’ kent 
hiaten 
Ramona Rösener Manz heeft 
dit in de raad aangekaart en 
gevraagd of het college er iets 
aan kan doen.  
De wethouder neemt contact 
op met de uitgever.  
Lees er meer over op onze 
facebook-pagina 

…………………………………………..

Contact  
 
Voor vragen en opmerkingen 
over fractieaangelegenheden 
kunt u mailen naar Chrisstien 
Dollekamp of haar bellen op  
(06) 53 85 13 51.  
 
Voor vragen en opmerkingen 
over 
bestuursaangelegenheden 
kunt u mailen naar Luuc 
Christensen of hem bellen op 
(0521) 38 05 48. 
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Thema-gedeelte van de ledenvergadering 

Programma Vitale Vakantieparken: ingewikkelde uitvoering 

Gemeente Westerveld telt ruim 60 vakantieparken. Het doel 
van het programma is om het ‘toeristische product’ beter te 
maken. Permanente bewoning schaadt de toeristische functie. 
Daarom wil de gemeente geen permanente bewoning meer op 
vakantieparken. Maar het is niet altijd gemakkelijk om aan 
andere (betaalbare) woonruimte te komen. Er schuilt ook veel 
sociale problematiek onder een deel van de mensen die er 
wonen. En de gemeente zet niet zomaar mensen op straat en 
biedt hulp aan.  
 
Nieuwbouw van woningen is een uitkomst. Het idee van de 
PvdA om snel minimaal 50 flexwoningen te bouwen (een 
idee dat door de gemeenteraad wordt gedeeld) past daarin 
goed als een eerste stap. De gemeente is naarstig op zoek naar 
locaties. Op de dag van de ledenvergadering werd bekend dat de gemeente vakantiepark Hesselte koopt om 
er een aantal flexwoningen te kunnen bouwen.  

Roelof Veldhuis, projectleider Vitale Vakantieparken in Westerveld, vertelde over het doel van ‘Vitale 
Vakantieparken’ en over wat er allemaal komt kijken bij de aanpak van het permanent wonen op een 
vakantiepark. En dat is veel. Het zal een zaak worden van lange adem.  

In de notulen van de ledenvergadering zal uitgebreider verslag worden gedaan van de inleiding van Roelof 
Veldhuis . 

Regulier gedeelte ledenvergadering 
A. Werkplan en begroting 2023 van de afdeling  

Beide werden zonder discussie vastgesteld.  
 
De kern ervan behelst:  
Gezien het bijzondere karakter van het huidige 
bestuur (tijdelijk voor een periode tot eind 
2023) ligt het hoofdaccent van werkzaamheden 
op de 4 thema’s.  
- samenwerking met afdelingen in de regio;  
- band met Progressief Westerveld versterken;  
- uitwerking van het verkiezingsprogramma;  
- functioneren van de fractie.  

 
B. Werkplan 2022-2026 van de fractie  

De fractie gaf een uitgebreide toelichting en 
aanvulling op het ‘voorlopige’ werkplan. 
Waarop de overige aanwezigen vragen stelden 
of opmerkingen maakten.  
 
Er werd o.a. gesproken over  
- de samenwerking met de fractie van PW  
- de mogelijke gevolgen van de problemen bij 
Scala 
- energievoorziening als mogelijk onderwerp 

voor een volgende themabijeenkomst  
- een duidelijker besluitenlijst van de 
vergadering van het college van B&W  
- in elke volgende ledenvergadering komt het 
werkplan van de fractie op de agenda.  

C. Bestuurlijke samenwerking met PW  
Het bestuur wacht met het opnieuw oppakken 
van het overleg met PW tot deze een nieuwe 
voorzitter heeft gekozen.  

D. Samenwerking met PvdA-afdelingen van 
buurgemeenten  
Van onze kant is het initiatief genomen voor 
een verkennend overleg met de afdelingen De 
Wolden, Meppel en Hoogeveen. Het streven is 
dit in december te houden.  

E. Gang van zaken rond de amendementen inzake  
de wolf en het minimumloon van € 14  
De inhoud van de amendementen werd niet 
besproken. Wel was er discussie over de status 
van 2 moties, gelet op de ondertekenaars.  

F. E.e.a. zal uitgebreider in de komende notulen 
verwoord staan. 
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